

600.

22-D-01A

Published by Authority of the Hon. James Malcolm, M.P.,
Minister of Trade and Commerce

DEPARTMENT OF TRADE AND COMMERCE
DOMINION BUREAU OF STATISTICS - CANADA
AGRICULTURAL BRANCH

Dominion Statistician: R.H. Coats, B.A., F.S.S. (Hon.), F.R.S.C.
Chief, Agricultural Branch: F.J. Horning, B.A., F.S.S.

PROPERTY OF THE LIBRARY

Recd. JUN 25 1928

DOMINION BUREAU OF STATISTICS

Ottawa, June 22, 1928. The Dominion Bureau of Statistics reports the receipt of a cablegram from the Canadian Trade Commissioner at Buenos Aires, stating that according to the second official forecast of the Argentine Department of Agriculture, the total production of corn in Argentina for the season 1927-28 is 305,694,000 bushels from 10,739,000 acres, as compared with 320,853,000 bushels from 10,599,000 acres in 1926-27. The average yield per acre is thus 28.5 bushels for 1927-28, as against 30.3 bushels for 1926-27. The first forecast issued on May 10 gave the yield as 303,135,000 bushels.

Publié par ordre de l'Hon. James Malcolm, M.P.
Ministre du Commerce

MINISTÈRE DU COMMERCE
BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE - CANADA
SECTION AGRICOLE

Statisticien du Dominion: R.H. Coats, B.A., F.S.S. (Hon.), F.R.S.C.
Chef, Section Agricole: F.J. Horning, B.A., F.S.S.

Ottawa, 22 juin, 1928. Le Bureau Fédéral de la Statistique informe qu'il a reçu un câblegramme du Commissaire du Commerce Canadien à Buenos Aires donnant la deuxième estimation officielle de la production de maïs d'Argentine pour la saison 1927-28 à 305,694,000 boisseaux, provenant de 10,739,000 acres, comparativement à 320,853,000 boisseaux et 10,599,000 acres en 1926-27. La moyenne de rendement à l'acre est de 28.5 boisseaux comparativement à 30.3 en 1926-27. Le premier pronostic, publié le 10 mai, donnait 303,135,000 boisseaux.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010722989